
  

NOTULEN 
 

 

Vergadering medezeggenschapsraad onderwijsteam 5 
Datum: 20-04-2023 Locatie: De Meerpaal 
Tijd: 19:00 Notulist: Atte 
Aanwezig: Atte, Silvia, Anita (Voorzitter), Kevin, Marieke, Ria, Simon, Karin, Baukje, Rixt, Miranda 
Afwezig: Thaetske , Mirthe 
 

 

1.  Opening  
 Korte voorstelronde vanwege 2 nieuwe gezichten. Marieke Kelder sluit aan als nieuwe 

interim directeur van de Tweespan. Miranda Gedaan sluit aan namens de Tienerschool. 
 
2. 

 
Vaststellen agenda 

  
 
3. 

 
Notulen vorige vergadering                   dd 18-01-2023 

 De notulen van 18-01-2023 zijn akkoord. Karin vraagt zich nog af hoe het is afgelopen met 
het pestgeval op de tweespan. Sylvia heeft betreffende moeder nog gewezen op de 
mogelijkheden die school biedt via Facebook maar verder niets meer vernomen. Thaetske is 
niet aanwezig dus niet bekend of er bij haar iets gemeld is. 

 
4. 

 
Tienerschool 

 - Voorbereidingen schooljaar 23/24 & prognose aantal leeringen. Miranda geeft aan de 
voorbereidingen in volle gang zijn. Zoals het nu lijk zullen er volgend jaar ca 26 leerlingen 
zijn. 13 leerlingen basisonderwijs en 13 leerlingen voortgezet onderwijs. Nog niet bekend 
waar de Tienerschool volgend jaar gevestigd zal zijn, bij de Tweespan of bij het Zuyderzee 
Lyceum. Rixt geeft aan dat spelen belangrijk is en dat ze het gevoel heeft dat de tieners op 
het ZL geremd worden in het spelen. Dit ziet men op de Tienerschool zelf ook 

 
5. 

 
Schoolse zaken 

 1. Financieel jaarverslag 2022/begroting 2023 
Begrotingen zijn nog opgesteld voor Thijs. Inmiddels is het schooljaar al op 2/3e van 
het jaar. Baukje geeft toelichting op de begroting. Geen spannende zaken te 
melden. Marieke geeft toelichting op de begroting van de Tweespan. Opvallend is 
het enorme negatieve resultaat. Dit wordt veroorzaakt door nog niet verrekende 
energiekosten en onduidelijkheid over de kosten van de Tienerschool. Bijna alle 
Tienerscholen kampen met hetzelfde administratieve probleem. Dit moet verder 
uitgezocht worden door de financiële afdeling binnen Kyk. Anita geeft aan dat 
wellicht gedacht kan worden aan zonnepanelen voor de Tweespan om de 
energiekosten te drukken, tevens valt op dat de administratie en PR kosten hoger 
zijn bij de Tweespan. Dit komt omdat er meer reclame is gemaakt voor zowel de 
Tweespan als de Tienerschool. 

2. Formatie 2023/2024. Formatie van De Meerpaal is reeds rond. Volgend jaar 2 
groepen ½. Voorkeur voor een Fulltimeer op de kleuters aangezien dit vorig jaar wat 



in de knel kwam door veel ziekte. Juf Anna wilde wel iets anders en gaat ook naar de 
kleuters deeltijd. Monica wil graag het kleuteronderwijs doortrekken naar klas ¾. Dit 
wordt komend jaar een combinatieklas. Tineke is overtallig en zal ondersteunen in 
groepen 1 t/m 4. Rinske gaat taalles doen en Marijke blijft 2 dagen LO geven. Anita 
geeft aan een mindere ervaring te hebben met combinatieklas in klas ¾. Baukje 
geeft aan dat ze daar goed naar gekeken hebben en dat het voor deze klas juist een 
heel goed zou passen om stof van groep 3 nog te herhalen voor een aantal 
leerlingen in groep 4. 
De formatie van De Tweespan is nog net definitief vanwege een aantal 
zwangerschappen. Marieke heeft een voorkeur voor combinatieklassen, niet 
vanwege planning maar puur uit visie. Anita geeft aan dat Thaetse volgens het 
huidige schema voor het 3e jaar dezelfde groep zou krijgen. Goed punt om naar te 
kijken maar er is weinig ruimte voor een andere indeling zoals het nu lijkt. Marieke 
heeft aangegeven graag te willen blijven op de Tweespan als directeur. Dit ligt nu bij 
het bestuur ter beoordeling. Margreet is gevraagd voor LOCO/IB want Daniella gaat 
naar de Meerpaal. 

3. NPO gelden 2023/2024. Baukje licht de besteding van de NPO gelden toe. Dit zal 
met name besteed worden aan scholing, cursussen voor leerkrachten. De Meerpaal 
heeft erg veel NPO-budget ‘over’ dus er kan nog een bestemming voor gezocjt 
worden de komende tijd. Eigenlijk is alles al goed geregeld op de Meerpaal en 
opgenomen in de begroting waardoor er veel van dit geld over is. Het zou gebruikt 
kunnen worden voor wat nieuwe iPads. Dit wil men wel gefasseerd houden anders 
moet telkens alles in een keer vervangen worden. Atte vraagt of STAP subsidies nog 
ingezet kunnen worden voor cursussen. Baukje geeft aan dat het met de nieuwe 
STAP regels geen passende cursussen meer worden aangeboden maar dat ze al 
optimaal gebruiken van alle mogelijke subsidieregelingen. 

 
6. 

 
OMR zaken 

 - Toekomst OMR OT5. Anita geeft aan nog geen reactie te hebben vanuit Kyk over de 
OMR in huidige vorm. Baukje en Marieke hebben recent een mail gehad van Bram 
waarin duidelijk wordt dat de huidige structuur juridisch niet meer kan en er dus per 
school een MR zal moeten komen. Waarom is Kyk hier niet veel eerder duidelijk 
over geweest? Bram kon er vanavond niet bij zijn maar is bereid om in gesprek te 
gaan met de OMR als hier behoefte aan is.Anita geeft aan dat de OMR volledig 
buitengesloten is bij het sollicitatie-proces op de Tweespan. Voelt niet goed. 
Wellicht moet dit ook goed met Bram besproken worden dan. Atte geeft aan dat het 
proces op de Meerpaal duidelijk en communicatief verlopen is 

- Cursus MR leden. Anita en Simon hebben een cursus voor MR leden gevolgt. Reader 
is bijgesloten in een van de mails. Was een heldere cursus en heeft wel iets 
toegevoegd. 

- Eetbaar schoolplein / vergroening van het schoolplein. Kevin licht de plannen van de 
Meerpaal toe. Er wordt een moestuin gecreëerd en er komen nog fruitstruiken. 
Tevens zal er op de plek van het noodlokaal een nieuw speeltoestel geplaatst 
worden. 

- Vermindering/verduurzaming afval. Atte geeft aan dat er meer aandacht mag 
komen voor afvalvermindering. In het verlengde van de gezonde school kan water 
drinken ook meer gestimuleerd worden. Je kunt het gebruik van pakjes drinken 
uiteraard  niet verbieden maar wel water drinken stimuleren waardoor het afval ook 
gereduceerd wordt. Er is reeds een watertap.  

- Gezonde school. Anita geeft aan dat er op de Tweespan toch wel frequent door 
leraren op snoep of chocolade wordt getrakteerd terwijl ouders wordt verzocht om 



gezonde traktaties mee te geven. Dit geeft geen goed signaal en zal het draagvlak 
voor gezonde traktaties verkleinen. Marieke geeft aan dat er naar gekeken zal 
worden. Verder vraagt Anita zich af over ergens een koelkast is waar drinken 
gekoeld kan worden. Die is gewoon aanwezig. Moet beter gecommuniceerd 
worden. 

- Schoolplan t/m 2023 / formatie 2023/2024. De schoolplannen lopen ten einde. Hoe 
staat het ervoor op beide scholen? Marieke geeft aan dat de Tweespan uitstel is 
verleend vanwege de fusie Gearhing/Kyk. In oktober zou het nieuwe schoolplan 
gereed moeten zijn. Baukje geeft aan dat het schoolplan voor de Meerpaal voor de 
zomervakantie gereed zou moeten zijn. Beide concepten zullen gedeeld worden met 
de MR. 

- Einde zitting Kevin en Silvia – opvolging. De dochten van Silvia gaat van school en 
daarmee zou de zitting van de MR ook aflopen. Er zullen niuewe leden gezocht 
moeten worden. Kevin zit reeds 6 jaar in de OMR. Onderzoeken of het en optie is of 
hij ook weer kan deelnemen in de MR voor een nieuwe termijn. 

 
7. 

 
Mededelingen / Rondvraag 

 - Silvia vraagt of er nog een actieve Teams-omgeving is voor de OMR. Kevin antwoord 
dat dit niet het geval. Sinds de fusie zijn de mailadressen van Gearhing niet meer 
actief. 

- Silvia en Anita zijn naar de Achterbanavond in Tjalleberd geweest. Dit was eigenlijk 
een avond voor alle ouders dus had op Parro gemoeten. Was te weinig bekend bij 
beide scholen daarom niet op gereageerd. Punt dat naar voren kwam is de jaarlijkse 
voorstelronde. Er zijn soms kinderen die dit als ongemakkelijk ervaren en vinden het 
vervelend dit telkens te moeten doen. Op Meerpaal en Tweespan delen de 
leerkrachten deze ervaring niet en zijn de start gesprekken altijd heel nuttig. Als een 
gesprek met de leerling niet ‘op gang’ of stilvalt komt, zijn daar wel manieren of een 
spelletje voor. 

 
8. 

 
Sluiting 

  
 

 
 

Volgende vergadering: 
MR vergaderingen: Maandag 19 juni 19:00 uur op De Tweespan en De Meerpaal 

 


